

Tom Blackwell
Group Corporate Secretary & Head of Legal and Corporate Affairs

Ref: 2021/09/TB/157
8 September 2021

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Ordinary General Meeting
of Ahli United Bank B.S.C.**

**الموضوع: الجمعية العامة العادية
للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**

Please take note that Ahli United Bank B.S.C. (the "Bank") received the approval from the regulatory authorities to hold the Ordinary General meeting of the Bank on Thursday, 30 September 2021 (the "Meeting"). We are pleased to enclose herewith a copy of the invitation to the Meeting inclusive of the agenda, which is scheduled to be published in local newspapers tomorrow, Thursday, 9 September 2021.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بحصول البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") على موافقة الجهات الرقابية لعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك والمقرر عقده يوم الخميس الموافق 30 سبتمبر 2021م ("الاجتماع")، وكما يسعدنا أن نرفق لكم طيه الدعوة إلى الاجتماع متضمنة جدول الأعمال، والتي من المقرر نشرها في الصحف المحلية يوم غد، الخميس، 9 سبتمبر 2021م.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول جزيل الشكر والإمتنان،،،



Tom Blackwell
Group Corporate Secretary & Head of Legal and
Corporate Affairs

توم بلاكويل
أمين سر مجلس الإدارة ورئيس الشؤون القانونية والمؤسسية لمجموعة
البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Ahli United Bank (B.S.C)
Head Office:
Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428
P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain
Telephone: (+973) 17 585 903
Facsimile : (+973) 17 580 568
tom.blackwell@ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)
المكتب الرئيسي:
مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨
ص. ب. : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين
هاتف: (+٩٧٣) ١٧ ٥٨٥ ٩٠٣
فاكس: (+٩٧٣) ١٧ ٥٨٠ ٥٦٨
tom.blackwell@ahliunited.com

www.ahliunited.com

Tom Blackwell
Group Corporate Secretary & Head of Legal and Corporate Affairs

Ref: 2021/09/TB/156
8 September 2021

Shaikh Khalifa bin Ebrahim Al-Khalifa
Chief Executive Officer
Bahrain Bourse
P.O. Box 3203
Manama – Kingdom of Bahrain

السيد الفاضل/ الشيخ خليفة بن إبراهيم آل خليفة المحترم
الرئيس التنفيذي
بورصة البحرين
ص.ب. 3203
المنامة – مملكة البحرين

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Ordinary General Meeting
of Ahli United Bank B.S.C.**

**الموضوع: الجمعية العامة العادية
للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**

Please take note that Ahli United Bank B.S.C. (the "Bank") received the approval from the regulatory authorities to hold the Ordinary General meeting of the Bank on Thursday, 30 September 2021 (the "Meeting"). We are pleased to enclose herewith a copy of the invitation to the Meeting inclusive of the agenda, which is scheduled to be published in local newspapers tomorrow, Thursday, 9 September 2021.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بحصول البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") على موافقة الجهات الرقابية لعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك والمقرر عقده يوم الخميس الموافق 30 سبتمبر 2021م ("الاجتماع")، وكما يسعدنا أن نرفق لكم طيه الدعوة إلى الاجتماع متضمنة جدول الأعمال، والتي من المقرر نشرها في الصحف المحلية يوم غد، الخميس، 9 سبتمبر 2021م.

Accordingly, please send us the name of your representative who will attend the Meeting to be held in the same manner and at the time specified in the invitation.

وبناء عليه، نرجو منكم التفضل بتسمية ممثلكم لحضور الاجتماع والمقرر عقده بالكيفية والزمان المذكورين في الدعوة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول جزيل الشكر والإمتنان،،،



Tom Blackwell
Group Corporate Secretary & Head of Legal and Corporate Affairs

توم بلاكويل
أمين سر مجلس الإدارة ورئيس الشؤون القانونية والمؤسسية لمجموعة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Ahli United Bank (B.S.C)
Head Office:
Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428
P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain
Telephone: (+973) 17 585 903
Facsimile : (+973) 17 580 568
tom.blackwell@ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)
المكتب الرئيسي:
مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨
ص.ب. : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين
هاتف: (+٩٧٣) ١٧ ٥٨٥ ٩٠٣
فاكس: (+٩٧٣) ١٧ ٥٨٠ ٥٦٨
tom.blackwell@ahliunited.com

www.ahliunited.com

إعلان

البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. دعوة الجمعية العامة العادية للإنعقاد

يسر مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") دعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك والمقرر عقده في تمام الساعة ١١ صباحاً من يوم الخميس الموافق ٣٠ سبتمبر ٢٠٢١م، بمبنى المقر الرئيسي للبنك رقم ٢٤٩٥، طريق ٢٨٣٢، ضاحية السيف ٤٢٨، المنامة، مملكة البحرين، والكترونيًا (Zoom)، وذلك لمناقشة الأمور الواردة في جدول الأعمال المذكور أدناه. نظرًا للظروف الاستثنائية الراهنة المتعلقة بانتشار فيروس كورونا (COVID-19) وحرصًا على سلامة وصحة المساهمين وموظفي البنك والحضور الكرام، سوف يتم تطبيق إجراءات التباعد الاجتماعي، وتدابير السلامة الأخرى، وذلك وفقًا للمتطلبات المعمول بها في مملكة البحرين. علمًا بأنه لا يمكن للمساهمين أو الموكلين الراغبين في حضور اجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونيًا (Zoom) التصويت على البند (٢) * من جدول أعمال الجمعية العامة العادية. وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني لانعقاد الاجتماع، سيعقد الاجتماع الثاني يوم الخميس الموافق ٧ أكتوبر ٢٠٢١م، في نفس الساعة وبنفس الكيفية المذكورين أعلاه.

جدول أعمال الجمعية العامة العادية:

١. المصادقة على محضر اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقد بتاريخ ٣١ مارس ٢٠٢١م.
٢. تعيين/إنتخاب مجلس الإدارة المكوّن من تسعة (٩) أعضاء، لدورة مدتها سنتين ونصف تنتهي في موعد أقصاه ٣١ مارس ٢٠٢٤م، رهناً بموافقة مصرف البحرين المركزي*.
٣. ما يستجد من أعمال طبقًا لحكم المادة (٢٠٧) من قانون الشركات التجارية رقم (٢١) لسنة ٢٠٠١م.

والله ولي التوفيق،،،

مشعل عبدالعزيز العثمان

رئيس مجلس الإدارة

ملاحظات:

١. يجب على المساهمين أو الموكلين الراغبين في حضور اجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونيًا (Zoom) اتباع التعليمات الخاصة بكيفية التسجيل المسبق لحضور الاجتماع من خلال هذا الرابط بيانات المساهمين (AUB (ahliunited.com).
٢. يمكنكم الحصول على نسخة من بطاقة التوكيل من مسجلي الأسهم شركة البحرين للمقاصة ش.م.ب. (مقفلة) من خلال الموقع الإلكتروني www.bahrainbourse.com، أو بمكاتبتهم الكائنة بمرفأ البحرين المالي، مجمع المرفأ، الطابق الرابع، هاتف ١٧١٠٨٢٣ +٩٧٣، فاكس ١٧٢٢٨٠٦١ +٩٧٣، البريد الإلكتروني: registry@bahrainclear.com.
٣. لا يجوز التوكيل لحضور هذا الاجتماع لرئيس وأعضاء مجلس الإدارة أو موظفي البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. طبقًا لأحكام المادة (٢٠٣) المعدلة من قانون الشركات التجارية رقم (٢١) لسنة ٢٠٠١م.
٤. يجب إيداع التوكيل لدى مسجلي الأسهم قبل ٢٤ ساعة من موعد الاجتماع.
٥. يمكن الحصول على نسخ من المستندات ذات الصلة بالاجتماع من الموقع الإلكتروني للبنك www.ahliunited.com أو من الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين www.bahrainbourse.com.

البنك الأهلي المتحد



ahli united bank

ليبيا

عمان

العراق

مصر

المملكة المتحدة

الإمارات

الكويت

البحرين

ANNOUNCEMENT

Ahli United Bank B.S.C. Invitation to Ordinary General Assembly Meeting

The Board of Directors of Ahli United Bank B.S.C. (the "**Bank**") is pleased to invite the shareholders to attend the Ordinary General Meeting due to be held at 11 a.m. on Thursday, 30 September 2021 at the AUB Head Office, Building 2495, Road 2832, Al Seef District 428, Manama, Kingdom of Bahrain and electronically (Zoom), to discuss the items included in the following agenda. Given the current exceptional circumstances regarding the spread of Coronavirus (COVID-19), social distancing precautions and other safety measures aimed at preserving the health and safety of shareholders, the Bank's staff and the public, will be implemented in accordance with requirements applicable in the Kingdom of Bahrain. Please note that shareholders and proxyholders who attend the meeting electronically (Zoom) will not be able to vote on item (2)* of the agenda of the Ordinary General Meeting. In the event that the quorum for the said meeting is not achieved, a second meeting will be held on Thursday, 7 October 2021, at the same time and in the same manner mentioned above.

Agenda of the Ordinary General Meeting:

1. Approve the minutes of the Ordinary General Meeting held on 31 March 2021.
2. Appointment/election of the Board of Directors, comprising (9) members, for a two-and-a-half-year term ending no later than 31 March 2024, subject to the approval of the Central Bank of Bahrain*.
3. Any other matters in accordance to Article (207) of the Commercial Companies Law No. (21) For 2001.

Meshal AbdulAziz Alothman

Chairman

Notes:

1. Shareholders and proxyholders who wish to attend the meeting electronically (Zoom) are required to follow the instructions on how to register for and attend the meeting, which are available at [Shareholder's Information – AUB \(ahliunited.com\)](#).
2. Proxy forms can be obtained from the website of the Share Registrar www.bahrainbourse.com or from the office of Bahrain Clear B.S.C. (Closed) – Bahrain Financial Harbour, 4th Floor. Phone: +973-17108833, Fax: +973-17228061, email registry@bahrainclear.com.
3. Holders of proxies may not be the Chairman, Directors or the employees of Ahli United Bank B.S.C. (Article 203 of the Commercial Companies law No.21 of the Year 2001, as amended).
4. Proxy forms should be submitted to the Share Registrar 24 hours prior to the meeting.
5. The documents relating to the meeting can be obtained from the Bank's website: www.ahliunited.com and from the Bahrain Bourse website: www.bahrainbourse.com.

البنك الأهلي المتحد



ahli united bank

BAHRAIN

KUWAIT

UAE

UNITED KINGDOM

EGYPT

IRAQ

OMAN

LIBYA

البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

دعوة الجمعية العامة العادية للإنعقاد

يسر مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") دعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك والمقرر عقده في تمام الساعة 11 صباحاً من يوم الخميس الموافق 30 سبتمبر 2021م، بمبنى المقر الرئيسي للبنك رقم 2495، طريق 2832، ضاحية السيف 428، المنامة، مملكة البحرين، والكوترونيًا (Zoom)، وذلك لمناقشة الأمور الواردة في جدول الأعمال المذكور أدناه. نظرًا للظروف الاستثنائية الراهنة المتعلقة بانتشار فيروس كورونا (COVID-19) وحرصًا على سلامة وصحة المساهمين وموظفي البنك والحضور الكرام، سوف يتم تطبيق إجراءات التباعد الاجتماعي، وتدابير السلامة الأخرى، وذلك وفقًا للمتطلبات المعمول بها في مملكة البحرين. علمًا بأنه لا يمكن للمساهمين أو الموكلين الراغبين في حضور اجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونياً (Zoom) التصويت على البند (2)* من جدول أعمال الجمعية العامة العادية. وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني لانعقاد الاجتماع، سيعقد الاجتماع الثاني يوم الخميس الموافق 7 أكتوبر 2021م، في نفس الساعة و بنفس الكيفية المذكورين أعلاه.

جدول أعمال الجمعية العامة العادية:

- 1- المصادقة على محضر اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقد بتاريخ 31 مارس 2021م.
- 2- تعيين/انتخاب مجلس الإدارة المكوّن من تسعة (9) أعضاء، لدورة مدتها سنتين ونصف تنتهي في موعد أقصاه 31 مارس 2024م، رهناً بموافقة مصرف البحرين المركزي*.
- 3- ما يستجد من أعمال طبقاً لحكم المادة (207) من قانون الشركات التجارية رقم (21) لسنة 2001م.

والله ولي التوفيق،،،

مشعل عبدالعزيز العثمان
رئيس مجلس الإدارة

ملاحظات:

- 1- يجب على المساهمين أو الموكلين الراغبين في حضور اجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونياً (Zoom) اتباع التعليمات الخاصة بكيفية التسجيل المسبق لحضور اجتماع من خلال هذا الرابط www.ahliunited.com بيانات المساهمين (AUB).
- 2- يمكنكم الحصول على نسخة من بطاقة التوكيل من مسجلي الأسهم شركة البحرين للمقاصة ش.م.ب. (مقفلة) من خلال الموقع الإلكتروني www.bahrainbourse.com . او بمكاتبتهم الكائنة بمرقأ البحرين المالي، مجمع المرقأ، الطابق الرابع. هاتف 97317108833 +، فاكس 973 17228061 +، البريد الإلكتروني: registry@bahrainclear.com.
- 3- لا يجوز التوكيل لحضور هذا الاجتماع لرئيس وأعضاء مجلس الإدارة أو موظفي البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. طبقاً لأحكام المادة (203) المعدلة من قانون الشركات التجارية رقم (21) لسنة 2001م.
- 4- يجب إيداع التوكيل لدى مسجلي الأسهم قبل 24 ساعة من موعد الاجتماع.
- 5- يمكن الحصول على نسخ من المستندات ذات الصلة بالاجتماع من الموقع الإلكتروني للبنك www.ahliunited.com أو من الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين www.bahrainbourse.com.

الدعوة لاجتماع الجمعية العامة العادية 30 سبتمبر 2021م

Ahli United Bank B.S.C.
Invitation to Ordinary General Assembly Meeting

The Board of Directors of Ahli United Bank B.S.C. (the "Bank") is pleased to invite the Shareholders to attend the Ordinary General Meeting due to be held at 11 a.m. on Thursday, 30 September 2021 at the AUB Head Office, Building 2495, Road 2832, Al Seef District 428, Manama, Kingdom of Bahrain and electronically (Zoom), to discuss the items included in the following agenda. Given the current exceptional circumstances regarding the spread of Coronavirus (COVID-19), social distancing precautions and other safety measures aimed at preserving the health and safety of Shareholders, the Bank's staff and the public, will be implemented in accordance with requirements applicable in the Kingdom of Bahrain. Please note that shareholders and proxyholders who attend the meeting electronically (Zoom) will not be able to vote on item (2)* of the agenda of the Ordinary General Meeting. In the event that the quorum for the said meeting is not achieved, a second meeting will be held on Thursday, 7 October 2021, at the same time, and in the same manner mentioned above.

Agenda of the Ordinary General Meeting:

1. Approve the minutes of the Ordinary General Meeting held on 31 March 2021.
2. Appointment/election of the Board of Directors, comprising (9) members, for a two-and-a-half-year term ending no later than 31 March 2024, subject to the approval of the Central Bank of Bahrain*.
3. Any other matters in accordance to Article (207) of the Commercial Companies Law No. (21) For 2001.

Meshal AbdulAziz Alothman
Chairman

Notes:

1. Shareholders and proxyholders who wish to attend the meeting electronically (Zoom) are required to follow the instructions on how to register for and attend the meeting, which are available at [Shareholder's Information – AUB \(ahliunited.com\)](#).
 2. Proxy forms can be obtained from the website of the Share Registrar [www.bahrainbourse.com](#) or from the office of Bahrain Clear B.S.C. (Closed) – Bahrain Financial Harbour, 4th Floor. Phone: +973-17108833, Fax: +973-17228061, email [registry@bahrainclear.com](#).
 3. Holders of proxies may not be the Chairman, Directors or the employees of Ahli United Bank B.S.C. (Article 203 of the Commercial Companies law No.21 of the Year 2001, as amended).
 4. Proxy forms should be submitted to the Share Registrar 24 hours prior to the meeting.
 5. The documents relating to the meeting can be obtained from the Bank's website: [www.ahliunited.com](#) and from the Bahrain Bourse website: [www.bahrainbourse.com](#).
-